



LEMBAGA PERINDUSTRIAN NANAS MALAYSIA
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI)



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran ini adalah dipelawa kepada syarikat yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** dalam Kod pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:

NO. SEBUT HARGA	TAJUK	SYARAT PENDAFTARAN KKM	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	HARGA DOKUMEN SENASKAH
LPNM/BPPT/(SP)/16/2015	Cadangan Melaksanakan Perkhidmatan Pembersihan Tapak, Penyediaan Tapak Tanaman, Membekal Benih, Menanam Seluas 18.50 Ekar Dan Membekal Input Pertanian Kepada Pengusaha Nanas Di Bagan Datoh, Perak.	221002 (Membersih Kawasan)	11 Jun 2015 Jam 10:00 pagi Di PPK Bagan Datoh, Perak Lawatan Tapak adalah WAJIB (Wakil Syarikat wajib menyertakan surat wakil kuasa daripada syarikat)	RM50.00

Dokumen Sebut harga boleh didapati mulai **11 Jun 2015 hingga 17 Jun 2015** pada waktu pejabat di alamat **Pejabat LPNM Negeri Perak, Kompleks Terminal Agribusnes Negara (TEMAN), Kawasan Perindustrian Gopeng, 31600 Gopeng, Perak** atau semasa lawatan tapak diadakan dengan dikenakan bayaran seperti di atas dalam bentuk **Tunai, Wang Pos, Kiriman Wang atau Bank Draf** di atas nama **Lembaga Perindustrian Nanas Malaysia**. Bayaran ini tidak akan dikembalikan dan pembayaran secara cek tidak akan diterima.

Syarikat perlu mengemukakan **Sijil Pendaftaran Asal Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** yang masih sah tempohnya yang dikeluarkan oleh untuk semakan sebelum dibenarkan membeli Dokumen Sebutharga. Salinan sijil juga hendaklah disertakan untuk simpanan pejabat kami.

Wakil syarikat yang hadir semasa lawatan tapak **wajib** menyertakan **surat wakil kuasa** daripada syarikat .

Dokumen Sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul No. Sebut harga berserta **dalam sampul berasingan** dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga di alamat :

**Pejabat LPNM Negeri Perak,
Kompleks Terminal Agribusnes Negara (TEMAN)
Kawasan Perindustrian Gopeng,
31600 Gopeng, Perak.**

Tarikh tutup sebelum **jam 12.00 tengahari pada 17 Jun 2015**. Sebut harga yang lewat daripada tarikh yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.